
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 102
I svar på SAU alm. del – spørgsmål 802 (folketingsåret 2019-20) svarer Skattestyrelsen,
at der ved udgangen af september 2020 er over 70.000 ubehandlede refusionsanmodnin-
ger, og at der er udbetalt og hensat renter til aktionærerne på knap 650 mio. kr. Vil
ministeren for at lette skattemyndighedernes kontrolarbejde og mindske opbygning af be-
tydelige rentekrav mod staten overveje at indføre en regel, hvorefter renter ikke påløber
før det tidligste tidspunkt, hvor aktionæren har påvist og dokumenteret kontrolsporet for at
de rent faktisk har modtaget udbytte, hvori der er indeholdt udbytteskat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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